
Zastupitelstvo obce schválilo uzavřít smlouvu o provedení stavby 
s fi rmou SaM silnice a mosty, a.s. Česká Lípa, která bude v termínu 
realizovat výstavbu 1. etapy chodníku (od návse směrem za č.p.13). 
Při této příležitosti bude položen i nový vodovodní řad. Předpoklad 
zahájení stavebním prací je na přelomu září a října s termínem dokon-
čení do 10.listopadu. Stavba si vyžádá zvýšenou pozornost zejména 
pro řidiče a občany, kteří bydlí v bezprostřední blízkosti, ale věřím, že 
i přes toto drobné omezení, výstavbou chodníku se zvýší bezpečnost 
především chodců v nepřehledné zatáčce naproti válečnému hrobu.

Během září a října se uskuteční ještě kulturní akce pořádané obcí. 
Doufám, že nám počasí bude přát jak na drakiádě tak i na podzimním 
pěším výletě. Všichni jste srdečně zváni.

Ve dnech 10. a 11. října se konají komunální volby. Je na Vás, ob-
čanech, abyste zhodnotili práci zastupitelů a svým hlasem rozhodli 
jakým směrem bude naše obec směřovat.

Přeji Vám krásné babí léto.
Dagmar Šrytrová, starostka
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Obecní úřad informuje
Na pátém zasedání zastupitelstva obce, kte-
ré se konalo 17. září bylo přítomno 5 zastu-
pitelů (2 se omluvili) a 6 občanů.

1. Informace od ředitele SčVK ke stavu 1. Informace od ředitele SčVK ke stavu 
vodovodů v obcivodovodů v obci
Starostka obce představila Ing. Karla Blaž-
ka, ředitel oblastního závodu Liberec se 
sídlem Vratislavice nad Nisou, který v loň-
ském roce na zasedání zastupitelstva obce 
slíbil, že se po roce opět zúčastní jednání 
zastupitelstva. Jednání ZO se zúčastnil také 
pan Havel – vedoucí střediska provoz JIH – 
SčVK Český Dub.
Ing. Karel Blažek přítomné zastupitele a ob-
čany ubezpečil, že stávající prameniště je 
natrvalo odpojeno, tedy slib z loňského ro-
ku byl splněn. 
Starostka obce doplnila, že byla provede-
na i fi nanční kompenzace při vyúčtování 
vodného.
Pan Havel uvedl, že v roce 2014 byla 
provedena rekonstrukce vodovodu v uli-
ci od č.p. 60 až k č.p. 64. Do konce říj-
na bude provedena rekonstrukce vodovodu 
od návse směrem za č.p.13. Práce budou 
probíhat v koordinaci s výstavbou 1. etapy 
chodníku. Pan Havel přítomné informoval 
o připravovaném zkapacitnění vodovodu 
od Žďárku. Zahájení v roce 2015. Zkapa-
citněním by mělo dojít k zlepšení průtoku vo-
dy do vodovodního řadu. Pan Havel upo-
zornil, že se může stát, že dojde k zabar-
vení vody, ale situace bude operativně řeše-
na. Další drobné rekonstrukce vodovodních 
řadů v naší obci jsou závislé na fi nančních 
prostředcích SčVK resp. SVS.
Ing. Aleš Šrytr se dotazoval, zda se bude 
vyměňovat vodovodní řad i v centru obce, 
když bude z obou stran vodovod nový. Pan 
Havel a Ing. Blažek odpověděli, že ne a to 
z toho důvodu, že aby vodovodní řad mo-
hl být rekonstruován musí dosáhnout hrani-
ce min. 500 bodů na bodové škále. Body 
vodovodní řad získá např. za poruchovost. 
Vodovod v této části obce je z litiny a ta má 
životnost 100 let.

Výběrové řízení na zhotovitele stavby Výběrové řízení na zhotovitele stavby 
„Chodník v obci Radimovice III - 1. „Chodník v obci Radimovice III - 1. 
etapa“ - uzavření smlouvy o provedení etapa“ - uzavření smlouvy o provedení 
stavbystavby
Starostka obce seznámila přítomné s ná-
vrhem hodnotící komise, která zasedala 
na svém zasedání 15.9.2014.

 Usnesení č. 32/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
r o z h o d u j e
o výběru nejvhodnější nabídky veřejné za-
kázky malého rozsahu „Chodník v obci 
Radimovice III - 1. etapa“ , a to uchazeče 

SaM silnice a mosty a. s., Máchova 1129, 
470 01 Česká Lípa,  IČ 25018094, za na-
bídkovou cenu 1.155.426,08 Kč bez DPH, 
1.398.065,08 Kč s DPH
s c h v a l u j e
uzavřít smlouvu o provedení stavby s fi rmou 
SaM silnice a mosty a. s., Máchova 1129,                 
470 01 Česká Lípa, IČ 25018094 s cel-
kovou nabídkovou cenou 1.155.426,08 Kč 
bez DPH, 1.398.065,08 Kč s DPH, 
na stavbu pod názvem „Chodník v obci Ra-
dimovice III – 1. etapa“
uzavřít smlouvu na provedení technické-
ho dozoru s panem Stanislavem Rašem,               
Bažantní 10, 466 01 Jablonec nad Ni-
sou, IČ 86832956 s celkovou nabídkovou 
cenou 9.600,- Kč bez DPH, 11.616,- Kč 
s DPH.
a  u k l á d á
starostce obce podepsat smlouvu o prove-
dení stavby s fi rmou SaM silnice a mosty a. 
s., Máchova 1129, 470 01 Česká Lípa, IČ 
25018094 na akci pod názvem „Chodník 
v obci Radimovice III – 1. etapa“
Termín: 22.9.2014
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Výjezdová jednotka obce Radimovice – Výjezdová jednotka obce Radimovice – 
jmenování členajmenování člena

 Usnesení č. 33/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
jmenovat členem výjezdové jednotky ob-
ce Radimovice pana Leoše Slavíka, Radi-
movice 
a  u k l á d á
starostce obce jmenovat od 1.10.2014 Le-
oše Slavíka, Radimovice členem výjezdové 
jednotky obce Radimovice 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Prodej vozidla AviaProdej vozidla Avia

 Usnesení č. 34/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
r u š í
usnesení zastupitelstva obce č. 24/2014
a  s c h v a l u j e
prodej vozidla Avia RZ LIA 38-73 za částku 
8.000,- Kč panu F. N., Liberec 
a  u k l á d á

starostce obce podepsat kupní smlouvu 
s panem F.N, Liberec 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Pronájem pozemku p.č. 1066 v k.ú. Pronájem pozemku p.č. 1066 v k.ú. 
Radimovice u SychrovaRadimovice u Sychrova
Pronájem pozemku byl uveřejněn na úřední 
desce OÚ Radimovice dne 8.2.2014.

 Usnesení č. 35/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít nájemní smlouvu na rok 2014 s fi r-
mou S group HOTELS, s.r.o., Jeronýmo-
va 570/22, Liberec VII-Horní Růžodol, 
46007 Liberec, IČ 61534439 na část po-
zemku p.p.č. 1066 za částku 25.000 Kč.
a u k l á d á
starostce obce podepsat nájemní smlouvu 
s fi rmou S group HOTELS, s.r.o., Jeroný-
mova 570/22, Liberec VII-Horní Růžodol, 
46007 Liberec, IČ 61534439
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě s TJ Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě s TJ 
Sokol Radimovice Sokol Radimovice 

 Usnesení č. 36/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít dodatek č. 1 k nájemní smlouvě 
s Tělocvičnou jednotou SOKOL Radimovice, 
IČ 44225725, uzavřené dne 2.1.2013 a to 
v čl. 3 odst. 1 (změna pronájmu každou 
středu od 19,00 do 20,00 hodin) a čl. 4 
odst. 1 (změna výše nájemného na 1 500,- 
Kč/1rok)
a  u k l á d á
starostce obce podepsat dodatek č. 1 k ná-
jemní smlouvě s Tělocvičnou jednotou SO-
KOL Radimovice, IČ 44225725, uzavřené 
dne 2.1.2013
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato
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DiskuzeDiskuze
Dagmar Šrytrová
Informovala o změně nájemce Zámeckého 
hotelu Sychrov
Informovala o vymalované autobusové 
čekárně, natřené lavičce před čekárnou 
a natřené dřevěné konstrukci a schodiště 
k obecnímu bytu

Informovala o možnosti se vzdělávat 
v rámci kurzů „Učíme se pro život“. Infor-
mace na nástěnce, www obce.

František Hoffman
Dotaz zda se bude letos provádět svoz listí

Dagmar Šrytrová
Obec prověří možnost místa pro uskladně-
ní listí a následně bude informovat občany

Hana Hásková
Dotaz k využívání parčíku za obecním 
úřadem

Dagmar Šrytrová
Parčík je veřejně přístupný pro občany 
i návštěvníky obce

Blíží se čas účtování. Na začátku října se konají komunální volby a proto mi dovolte, abych zrekapitulovala čtyři 
roky práce zastupitelstva obce. Kromě toho, že rychle utekly, tak se také podařilo vykonat mnoho dobrého pro zve-
lebení naší obce, zkvalitnění života na venkově.

Mezi nejdůležitější projekty, které se podařily zrealizovat patří beze sporu výstavba chodníku od prodejny za-
hradní techniky směrem k zámku Sychrov. V rámci tohoto projektu bylo zrenovováno sousoší třech svatých vč. 
nasvícení soch a obnoven válečný hrob. Na tu akci, která se realizovala v roce 2012 obec získala dotaci ze Stát-
ního zemědělského a intervenčního fondu. Místním komunikacím byla věnována pozornost i v dalších částech obce 
a to směrem k „Barboře“, kde v dolní části na území katastru naší obce byla v roce 2011 provedena rekonstrukce 
komunikace a to opět za přispění dotace, tentokrát z Libereckého kraje. V letošním roce obec Pěnčín rekonstrukci 
na svém území dokončila a tak po mnoha letech došlo k zlepšení komunikační sítě v této lokalitě. Dnes komunikace 
vybízí k cykloprojížďkám s krásným výhledem na Český ráj a Ještěd. Další opravená komunikace je od loňského 
roku v lokalitě u nádraží, kdy došlo ke zpevnění svahu místní komunikace a zřízení odstavného stání pro dvě osobní 
vozidla. I tato stavba se realizovala z dotace. V loňském roce se podařilo z rozpočtu obce vybudovat manipulační 
plochu na hasičské louce.

V budově obecního úřadu se v roce 2011 dokončila přístavba archivu a místnosti, kde masérka poskytuje své 
služby široké veřejnosti. 

Obec také vybavila výjezdovou jednotku o výstroj a to opět za přispění dotace.
Kromě těchto nejvíce viditelných akcí se podařilo dokončit komplexní pozemkové úpravy, které byly zahájeny ještě 

v minulém volebním období. V letošním roce by měl být také schválen zásadní dokument obce a to nový územní plán.
Během čtyř let obec organizovala řadu kulturních akcí. Připomeňme si jejich výčet: pěší výlety do okolí, oslava 

svátku sousedů, Noc s Andersenem, Mohelské ostrovy – stanování v Radostíně u říčky Mohelky, Drakiáda, rozsvícení 
vánočního stromu, Mikulášská nadílka, návštěva divadel, v zimě jízda nad tunelem na čemkoli, vítání občánků, se-
tkání se seniory, gratulace občanům při významném životním výročí. Bohužel se kulturních akcí účastní stále stejný 
okruh občanů. Nevím, zda je to nabídkou akcí či dnešním společenským trendem. Osobně to vnímám jako velmi 
smutnou zprávu o stavu naší společnosti. V dobrém závidím obcím, kde jsou občané, kteří s obcí žijí. Věřím, že opět 
nastane doba, kdy se zapojí do života obce více lidí. 

Uplynulé čtyři roky obec udržovala svůj majetek s péčí řádného hospodáře a to vše bez dluhů! Zastupitelstvo obce 
bude novým zastupitelům předávat obec připravenou realizovat další projekty a to s možností zajistit na projekty 
vlastní podíl v případě poskytnutí dotace.

Pro přehlednost uvádím seznam realizovaných projektů v letech 2011-2014:

Rekapitulace volebního období

Rok realizace název Částka celkem v Kč Z toho dotace v Kč
2011 Rekonstrukce komunikace Kamení - Radimovice 751 238,00 460 000,00
2012 Oprava autobusové čekárny + odstavné stání u hasičské louky 143 822,00 57 003,00
2012 Nákup pneumatik na dopravní automobil a ochranných rukavic 23 492,00 14 080,00
2012 Obnova kulturního dědictví obce Radimovice 1 700 221,00 562 959,00
2013 Doplnění výstroje výjezdové jednotky obce 45 769,00 24 980,00
2013 Zpevnění tělesa komunikace v obci Radimovice 491 189,43 245 594,71
2013 Manipulační plocha - úprava povrchu sportovní dráhy pro požární útok 230 812,00 0,00
2014 Projektová dokumentace - chodník v obci Rad. III. 195 000,00 97 500,00
2014 Zpracování návrhu územního plánu Radimovice 109 150,00 55 979,00

3 317 282,43 1 462 116,71

Obci Radimovice se podařilo získat dotace ve výši 44,1 % realizovaných projektů.
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Jaroslav Čepelík
Je mi 46 let a pracuji jako tech-

nik u Správy železniční doprav-
ni cesty. V Radimovicích bydlím 
7 let a jsem rád že mohu bydlet 
právě zde.

Jako nováček si nekladu vel-
ké cíle, ale rád bych se po-
dílel na dalším rozvoji obce,
aby obec fungovala nadále se 
všemi sportovními a kulturními ak-
tivitami, zachováním a zlepšová-
ním dopravní dostupnosti a turis-
tické infrastruktury.

V zaměstnaní se zabývám pří-
pravou staveb a přebírkou prove-
dené práce, což bych mohl zužit-
kovat i prací pro obec. Jinak ne-
mám žádné zkušenosti z oblasti 
práce v zastupitelstvu obce.

Ladislav Dvořák
Vážení spoluobčané, 
stejně jako před čtyřmi ro-

ky si Vás i nyní dovoluji požádat 
o podporu v blížících se komunál-
ních volbách. 

Za 4 roky se některé věci po-
dařilo dokončit, některé připra-
vit. Rád bych se tedy dále podí-
lel na zlepšování kulturního života 
i chodu obce a pokračoval v re-
alizaci všeho rozpracovaného 
a také v přípravě nových projek-
tů. K tomuto ale nestačí jen moje 
chuť, nebo práce jednotlivých za-
stupitelů. Je také zapotřebí pod-
pora, připomínkování a kontro-

la ze strany Vás, občanů. Když 
se totiž více z Vás zapojí do dě-
ní v obci alespoň účastí na veřej-
ných schůzích, bude to znamenat 
více, nežli jen kritika v hospodě 
u piva.    Děkuji Ladislav Dvořák

Kateřina Lesáková
Jmenuji se Kateřina Lesáková, je 

mi 41 let. Vystudovala jsem Tech-
nickou universitu v Liberci. V sou-
časné době pracuji v developer-
ské společnosti v oddělení správy 
nemovitostí. V obci Radimovice 
žiji od roku 2001 v domečku ve-
dle vily „Zelenky“.

V obci bych se ráda angažova-
la v oblasti kultury, péče o vzhled 
obce, v podpoře kulturních a spo-
lečenských projektů, které jsou již 
nedílnou součástí života v obci.

Nedokážu přesně specifi ko-
vat ve kterých oblastech mohu 
být prospěšná, ale mám znalosti 
a zkušenosti v oblasti stavebnic-
tví, správy nemovitostí, fi nanční. 

Robert Marek
Dobrý den,
Jmenuji se Marek Robert je mi 

35 let jsem ženatý a mám dvě 
děti.V Radimovicích bydlím od ro-
ku 2008, kdy jsme dostavěli dům 
u rybníka. V naší obci žiju velice 
rád a doufám, že i nadále bu-
de živým organismem.

Pokud budu zvolen do zastupi-
telstva obce, chtěl bych se hlavně 

věnovat podpoře volnočasových 
aktivit pro naše děti tak, aby ne-
vyrůstali v kybernetickém světě 
dnešní doby. Dále budu podpo-
rovat ekologické myšlení obce 
a jejich obyvatel.   Děkuji.

Dagmar Šrytrová
Můj životopis je asi veřejně zná-

mý z předešlých komunálních vo-
leb, ale přesto si pro nové voliče 
dovolím zopakovat základní in-
formace. Do Radimovic jsem se 
přistěhovala z města před 10 lety 
a od té doby žiji v místě, které mi 
bylo blízké z mého dětství. Po ab-
solvování střední průmyslové ško-
ly stavební jsem při zaměstnání 
vystudovala práva a moje profes-
ní kroky vedly z investičního od-
dělení města do kanceláře kraj-
ského úřadu, aby se na několik 
let stal program obnovy venkova 
mojí prací. Své aktivity jsem v na-
ší obci rozvíjela již od počátku. 
Nejprve jako kronikářka Sboru 
dobrovolných hasičů RADIMOVI-
CE, později i jako kronikářka ob-
ce. Záliba k zaznamenávání vše-
ho důležitého z naší obce vedla 
k založení Zpravodaje obce Ra-
dimovice. Od roku 2009 jsem 
jedna z vedoucích kroužku mla-
dých hasičů. 

Před čtyřmi lety jsem slibova-
la realizovat smysluplné projek-
ty, využívat dotačních programů 
a přitom nezadlužovat obec. Do-

Představení kandidátů do zastupitelstva obce Radimovice 
Ve dnech 10. - 11. října se konají komunální volby do zastupitelstev obcí. Volební místnost je opět ve více-

účelové budově a bude otevřena v pátek od 14.00 do 22.00 hodin a v sobotu od 08.00 do 14.00 hodin. 
Do zastupitelstva kandidují (řazeno abecedně): Jaroslav Čepelík, Ladislav Dvořák, Kateřina Lesáková, 

Robert Marek, Dagmar Šrytrová, Iva Švec, Jana Vinšová. Všichni kandidáti odpověděli na otázky:
1. Představte se voličům a napište co byste chtěli v obci zlepšit, zrealizovat.
2. V které oblasti se domníváte,  že byste mohl/a být obci nejvíce prospěšný/á. Vaše přednosti, 

zkušenosti, schopnosti.
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šlo k realizaci slibovaného chod-
níku směrem k zámku, v Cent-
ru radosti dětí byl doplněn štěrk 
v místě dopadových ploch. Veřej-
né osvětlení svítí i v noci. Sochy 
třech svatých byly zrenovovány. 
Došlo také k vypracování do-
pravního opatření v době koná-
ní velkých akcí na zámku. Na zá-
kladě tohoto opatření se obec 
snažila, aby parkující návštěvníci 
parkovali svá vozidla na přileh-
lých loukách. Uvidíme jak bude 
moc využita tato možnost vzhle-
dem k tomu, že obec nevlastní 
žádnou parkovací plochu kromě 
návse. Co se mi určitě nepoda-
řilo je vzbudit větší zájem obča-
nů na kulturním životě naší obce. 
Vím, že to nejde příkazem a tak 
to bude v dalším volebním obdo-
bí námět na zlepšení.

V nadcházejících volbách chci 
obhájit post starostky obce. K to-
muto rozhodnutí mě vedou dvě 
věci. Zaprvé funkci starostky be-
ru jako svoji srdeční záležitost, 
není mi jedno jakým směrem 
naše obec bude směřovat. Dru-
hým důvodem jsou určité zna-
losti v oblasti komunální politiky 
a získávání fi nančních prostředků 
z různých dotačních fondů. Ráda 
bych dokončila výstavbu chodní-
ku až směrem k č.p. 99 a s tím 
i spojenou rekonstrukci vodovod-
ního řadu. Řada příležitostí rea-
lizovat připravené projekty bu-
de i prostřednictvím Místní akční 
skupiny Achát, kde je naše obec 
členem. Pakliže Státní pozemko-
vý úřad získá dotace na realiza-
ci cest, které byly vyprojektovány 
v rámci komplexních pozemko-
vých úprav, dočkáme se nových 
komunikací. Naše populace stár-
ne a tak si svoji pozornost zaslou-
ží i senioři ať již pomocí od obce 

při organizování různých výle-
tů, setkání, přednášek atd. nebo 
vzniknu aktivního klubu seniorů, 
kterým bude obec nápomocna 
při jejich činnosti. Řada kulturních 
akcí je věnována dětem, určitě je 
možné vymyslet různé akce i pro 
„pracující“, kteří již nemají děti 
a přitom mají ještě dlouho do dů-
chodu. Vše je možné, ale takové 
akce, aby byly úspěšné musí vy-
cházet ze zdola, od občanů, kteří 
chtějí v naší obci žít a na spolko-
vém životě obce se podílet. 

Iva Švec
Jmenuji se Iva Švec a je mi 45 

let. Narodila jsem se v Turnově, 
kde jsem žila do roku 1987, kdy 
jsem ukončila studium na gymná-
ziu. Poté jsem od 1989 do 1995 
pracovala v zemědělském druž-
stvu Český Dub, nejprve jako fi -
nanční účetní a poslední 2 roky 
jako hlavní ekonomka.

Od roku 1995 jsem bydlela 
opět v Turnově a pracovala 16,5 
roků  ve fi rmě AUTOSERVIS AKA-
DEMIE spol. s r.o. nejprve jako 
účetní a posledních 8 roku jako 
ředitelka.

Od června 2011 bydlím v Ra-
dimovicích a od roku 2012 pra-
cuji jako ředitelka fi rmy AIPtools 
spol. s r.o..

Současně se zaměstnáním po-
sledních 12 let podnikám jako 
OSVČ v oblasti vedení účetnic-
tví a daňové evidence. Od roku 
1995 jsem také členem předsta-
venstva Zemědělského družstva 
Podještědí Český Dub nejdříve 
jako řadový člen představenstva 
a posledních 10 let jako předseda 
revizní komise.

Důvodem mé kandidatury 
do zastupitelstva je snaha více 
se podílet na chodu obce a při-

spět tak k jejímu rozvoji. Vzhle-
dem k tomu, že se celý život po-
hybuji v oblasti fi nanci, v případě 
mého zvolení do zastupitelstva, 
předpokládám mé zapojení v té-
to oblasti.

Jana Vinšová
1) Jmenuji se Jana Vinšová 

a pocházím z Liberce. I přesto 
tento kraj velice dobře znám a to 
již odmalička, jelikož můj tatínek 
pochází ze Čtveřína. Zde jsem 
u babičky trávila veškerý volný 
čas již od dětství, zámek Sychrov 
a jeho park jsme navštěvovali té-
měř pravidelně. Před 4 lety jsem 
zde založila rodinu, mám 2 děti.

Vzhledem k tomu, že nejsem 
rodilý „Radimovičák“, si myslím, 
že mohu nabídnout nezaujatý po-
hled na dění v obci. Nejsem za-
tížena žádnými vazbami, proto 
dle mého názoru můj pohled bu-
de čistě pragmatický a  jak jsem 
již zmínila - nezaujatý.

2) Jelikož mám 2 děti, v sou-
časné době se mé zájmy zaměřu-
jí na oblast týkající se především 
dětí.Ráda bych se proto do bu-
doucna zasazovala /už i vzhle-
dem k vzrůstající výstavbě a pří-
livu nových rodin/ o zřízení MŠ 
přímo v obci, rozšíření a zkva-
litnění dětského hřiště, případně 
znovuobnovení Radimovické ná-
drže a tím pádem zrealizování 
venkovního bazénu.

Vzhledem k tomu, že má pro-
fese je bankovnictví, peněžnictví 
a fi nanční sféra, ráda bych byla 
prospěšná obci v tomto směru. 
Co se týče místních občanů, ráda 
bych jim především naslouchala 
a řešila jejich běžné problémy, 
pokud možno operativně a v co 
nejkratší době.
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Letošní ročník stanování u Mo-
helky vyšel opět na druhý víkend 
v srpnu, konkrétně pátek 8. až 
neděle 10. Na rozdíl od loňských 
přívalových dešťů a bleskových 
povodní, letos převládalo krásné 
slunečné počasí, které přesně od-
povídalo cíli naší cesty. Tentokrát 
to byl let na vzdálený ostrov Ma-
dagaskar u břehů Afriky. 

Cesty se zúčastnilo 15 dětí, kte-
rým tvořilo doprovod a občasný 
dozor 13 rodičů. Některé z těch 
nejmenších dětí toho sice ještě 
moc nenamluví, ale křičet jako 
Lemur Kata (což byl takový sym-
bol letošní cesty) umějí skvěle. Ro-
diče se pak v průběhu cesty měni-
li z dozoru na lékaře, celníky, le-
tušky, motory letadla, domorod-

ce z kmene HulaHula a podobně. 
Celá cesta tedy začala na shro-

maždišti v Radimovicích. Zde 
všichni pasažéři obdrželi cestov-
ní doklady, pasy a víza do Afriky. 
První fáze cesty vedla přes zá-
meckou oboru, kde se ještě dě-
ti mohly naposledy kochat naší 
faunou a fl orou. Poté, co dorazili 
do údolí Mohelky, musely všech-
ny děti projít i povinným očková-
ním. (1) Pod odborným dozorem 
zdravotní sestry Ivety si většina 
dětí nechala dát injekci sladkého 
sirupu podávaného orálně, nikoliv 
tedy jehlou do zadečku, jak jsou 
zvyklí od paní doktorky Hylmaro-
vé. Přesto se ale našlo pár straš-
pytlíčků, kteří se očkování vyhnuli. 
Po této proceduře dorazili všich-

ni na celnici, kde museli předat 
ke kontrole své doklady a pro-
kázat, že ve svých zavazadlech 
nepašují nějaký kontraband. Na-
štěstí i takto kontrola proběhla 
celkem v pořádku a až na pár 
gramů neznámého bílého prášku 
a pytlíku sušené zelené rostliny, se 
nic zvláštního nenašlo (samozřej-
mě to byl pouze cukr a bylinkový 
čaj). Zdálo se tedy, že nic nebrání 
nástupu do letadla. Bohužel v tu-
to chvíli jsme ale zjistili, že na-
še letadlo bylo také na kontrole, 
konkrétně na technické. Jelikož 
ale všichni měli platná víza ome-
zená časem, museli jsme si rych-
le sestavit letadlo svoje. Na trup 
a křídla jsme použili dřevo ze 
spadlých stromů, jako sedačky 
posloužila campingová křesílka 
a v tryskové motory se promě-
nili čtyři tatínkové. Netradičně te-
dy měly motory i svá jména, a to 
Aleš, Pavel, Aleš a Leoš. Nádrže 
pro palivo (také tatínkové) se ale 
v tomto případě neplnily vysoce 
hořlavým leteckým benzinem, 
ale zcela nehořlavým a bezpeč-
ným palivem Pilsner Urquel 12°. 
Po nástupu do letadla už probí-
haly standardní procedury. Letuš-
ka Dáša všechny cestující instruo-
vala o bezpečnostních pokynech 
a nouzových únicích a pilot Ond-
řej už v klidu roloval po odletové 

Mohelské ostrovy 2014 aneb Cesta na Madagaskar
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dráze. (2) Z okýnek letadla bylo 
vidět ubíhající krajinu a letadlo se 
vzneslo do oblak. Během letu se 
samozřejmě podávalo bohaté 
občerstvení, koláče a limonáda. 
I nádrže se díky sofi stikovanému 
zařízení stále doplňovaly, takže 
nehrozil pád letadla a let klidně 
ubíhal. 

Před přistáním v daleké ze-
mi ještě děti pozorovaly z oký-
nek stádo slonů a pak už se šlo 
na přistání. To proběhlo hladce 
a za potlesku cestujících. Po vy-
stoupení z letadel ale čekal na dě-
ti místní uvítací výbor kmene Hula-
Hula. (3) Domorodci MarkétaHu-
la a LáďaHula, kteří zároveň tvo-
řili deratizační jednotku, všechny 
cestující pohostili chlebem a solí 
a také je pokropili lektvarem od-
puzujícím protivný hmyz. Opět se 
ale našel jeden sabotér, který se 
nechtěl tomuto podrobit, ale na-
konec po dlouhém přemlouvání 
domorodců se i tento cestovatel 
dostal z letadla ven. Cesta do tá-
bora pak pokračovala autobu-
sem značky Utíkejzamnourychle-
neboseztratíšaněcotěsežere. 

Po dlouhé cestě všechny cestu-
jící uvítal v campu příjemný stín 
velkého stanu a také vůně vuřtů, 
které byly připraveny k opékání. 
Po této večeři se děti seznamova-
ly s místní kulturou a zvyky, do-
zvěděly se například kolik druhů 
Lemurů na ostrově žije, kdo je lo-
ví a jak staré mohou být stromy 
Baobaby. Kdo byl na cestu při-
praven z domova, tak se převlé-
kl do lehkých kožených sukýnek 
a tílek a navíc každý dostal svůj 
osobní převlek, na který si ještě 
mohl dokreslit obrázek vylosova-
ného zvířete. Jelikož se ale již za-
čínalo stmívat a noci na ostrově 
jsou temné a plné divokých zvu-
ků, byli všichni rádi, že si mohou 

jít odpočinout do velkého stanu 
a vyspat se do dalšího dne. 

Sobotní ráno bylo opět slunečné 
a u dobré snídaně všichni probrali 
včerejší zážitky. V plánu na tento 
den byl sběr místních plodů, kte-
ré se dají uvařit a tak se všichni 
odebrali na cestu do pralesa. Na-
štěstí se ukázalo, že místní kraj je 
celkem úrodný, takže na oběd se 
nám sešla pěkná hromada zele-
niny. Domorodci byli také štědří 
a poskytli nám kosti z uzeného 
slona, takže se ze všech těch-
to přísad uvařila skvělá polév-
ka. (4,5) Kdo zrovna nepomáhal 
s loupáním a krájením zeleniny, 
věnoval se výrobě různých před-
mětů v malé keramické dílně, ne-
bo stavbě přehrady na Mohelce. 

Odpolední program byl tako-
vou přípravou pro noční stezku 
odvahy. Pár tatínků se totiž vy-
dalo na cestu do nedaleké osady 
Sedlejovice, kde sídlí kmen Bon-
goBongo. Přestože šli na návště-
vu s dobrými úmysly, byli v osa-
dě zadrženi. Domorodci je na-
víc nutili ke konzumaci místních 
nápojů a jídel. Naštěstí za sebou 
tatínkové cestou zanechali dosta-
tek stop i úkolů pro děti, které je 
pak našly a vysvobodily. Vše se 
pak probralo u táborového oh-
ně, na kterém se grilovalo maso 

čerstvě uloveného prasete bra-
davičnatého. Po této večeři ale 
nastal čas pro opravdovou stez-
ku odvahy, která vedla lesem až 
k hradbám Arturburgu a zpět 
do tábora. Na stole u hradeb 
musel každý najít jeden obrázek 
Lemura a přinést ho s sebou ja-
ko důkaz své odvahy. Jako první 
ze všech vyrazily na cestu ti nej-
menší ještě s doprovodem něko-
ho z rodičů. Vybaveni baterkami 
dorazili všichni až nahoru a jali se 
hledat své obrázky. V tomto ča-
se ale ve věžích straší a ozývají 
se z ní podivné zvuky. Stejně tak 
tomu bylo i tentokrát, když z věže 
vycházel skřehotavý hlas ducha 
starého hlídače, který řadu dětí 
dost vyděsil. Dole v táboře si pak 
všichni mysleli, že jsem toho du-
cha dělal já. Ale to samozřejmě 
není pravda. HAHAHAHA… Žád-
né z dětí ale noční můru nemělo 
a všichni spali jak zařezaní. (6)

K nedělní snídani na nás čeka-
lo příjemné překvapení v podobě 
čerstvých vajec. Za chvíli se tedy 
už opět rozfoukal oheň a na pán-
vi se smažila omeleta. Po této vy-
datné snídani se všichni chystali 
k odletu zpátky domů. Jaké bylo 
ale překvapení, když děti zjistily, 
že jim letadlo přepadla banda 
teroristů a celé letadlo podmino-
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vala. Nezbývalo tedy nic jiného, nežli se pustit do boje a letadlo si vzít zpátky. Boj to byl tvrdý a dlouhý. 
Na jeho konci ale z letadla všichni teroristé utekli, bomby byly zneškodněny a po pár drobných opravách 
se stroj znovu odlepil se všemi pasažéry směrem do Radimovic. A tím vlastně celá letošní výprava skončila.

Respektive skončila pro děti. My starší jsme pak ještě museli vše uklidit, zbořit stan, umýt nádobí a odvézt 
domů. Ale za sebe musím konstatovat, že to bylo opět SUPER. 

Láďa HULAHULA

Poděkování za let 
na Madagaskar

Touto cestou bychom chtěli poděkovat Všem or-
ganizátorům a těm co se podíleli na našem výle-
tu na ostrov Madagascar.
Let proběhl klidně, jídlo bylo famozní a zábava 
super. Po našem návratu do našich rodných byd-
lišť si tamní osadníci FOSÍ řádně oddychli a zby-
tek odpoledne si užili po svém. Už se těšíme 
na další báječně prožitý víkend. 

Díky, účastníci letu.

Diashow Leoše Šimánka
Obec Radimovice nabízí možnost objednání zlevněného vstupného na diashow Leoše Šimánka o cestě 

po Aljašce. Představení se koná v neděli 5. října od 15,00 a 19,00 hodin v Turnově na Střelnici.
Podmínkou zlevněného vstupného o 40 Kč na osobu oproti předprodeji je objednání alespoň 10 ks vstu-

penek celkem za obec na každé představení. 
Vstupenku je možné si objednat na své jméno osobně nebo e-mailem na obecním úřadě Radimovice 

v termínu do 1. října. U vstupu na představení nahlásíte své jméno a prokážete se občanským průkazem.

Cvičení s Martou
Tělocvičná jednota SOKOL Radimovice oznamuje zájemcům o zdravý pohyb zahájení pravidelné-
ho cvičení. Na muže a ženy každého věku se těší Marta Bělonožníková každou středu od 19.00 
do 20.00 hodin ve víceúčelové budově – hasičské zbrojnici. Zahájení cvičení je 24. září. 
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V sobotu 23. srpna přijely 
do Radimovic týmy z celé České 
republiky, aby předvedly nejlep-
ší požární útoky v kategorii mu-
ži i ženy. Po slavnostním nástupu 
následoval start v kategorii muži. 
Na start nastoupilo 41 družstev 
mužů z toho útok dokončilo 30. 
Vítězové v mužské kategorii SDH 
Lhotky Sport časem 16,70s vy-
tvořili nový rekord tratě. Druhé 
místo patřilo SDH Lavičky, čas 
16,96s a třetí příčku obsadili mu-
ži z Trnavy časem 17,01s.

Kategorie žen měla na startu 
15 družstev, pouze družstvo do-

mácích nedokončilo. První mís-
to zaslouženě patřilo Radíkovu 
za čas 16,52s opět to byl nový 
rekord tratě. Jen 5 setin sekundy 
za Radíkovem na druhém místě 
skončily Chrášťany, obrovskou 
radost ze třetího místa měly že-
ny z Letohradu - Kunčice za čas 
16,73s.

Pořadatelé opět připravili pro 
392 soutěžících a návštěvníků 
soutěže velkoplošnou obrazov-
ku a letošní novinkou byla i tribu-
na pro diváky. O tradiční dobré 
občerstvení se postaral mistr Pri-
másek, sousední Pivovar Roho-

zec a to vše za asistence členů 
SDH Radimovice, kteří se neú-
navně celý den starali, aby niko-
mu nekručelo v břiše a nikdo ne-
trpěl žízní.

Počasí organizátorům přá-
lo, technika nezklamala a tak 
v 16.45 hodin mohla soutěž vy-
vrcholit slavnostním předává-
ním originálních medailí, pohárů 
a hodnotných cen. Pokud bude 
soutěž opět zařazena do seriálu 
soutěží Extraliga ČR v požárním 
útoku, můžeme se příští rok těšit 
již na 26. ročník této výjimečné 
podívané.

Sychrovský pohár již po pětadvacáté
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Volejbalový turnaj TJ Sokol Radimovice 2014

V sobotu 30. srpna 2014 se 
v Radimovicích konal další ročník 
volejbalového turnaje, jehož hlav-
ní cenou je již tradičně pečená 
husa. Téměř celý den nám přálo 
pěkné volejbalové počasí a tak 

si přítomní diváci a všech 7 při-
hlášených družstev mohli vychut-
návat volejbalovou atmosféru až 
do pozdních podvečerních hodin. 
V celkem 21 utkáních odehraných 
na dva sety si to soutěžící mezi 

sebou rozdali spravedlivě sys-
témem „každý s každým“, což 
znamenalo pro každý tým ode-
hrát celkem 6 náročných utkání.

Velmi dobře si opět vedly i dva 
domácí týmy. Zejména družstvo 
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Konečný přehled domácího turnaje:

MOKŘINY 15 bodů

RADIMOVICE „A“ 14 bodů

JANOV 13 bodů

RADIMOVICE „B“ 9 bodů

VLASTIBOŘICE 7 bodů

DALIMĚŘICE 5 bodů

JENIŠOVICE 0 bodů

Radimovic „A“, ve složení Radka Zítková, Lůďa 
Humenský, Ondra Kovář, Honza Ledabyl, Jarda 
Rojar, Jirka Žalský a střídající Renča Vrzáňová 
s Jardou Volfem, předvádělo špičkový volejbal, 
bohužel na celkové prvenství to opět nestačilo. 
Po roční pauze si vítězství a výborně připravenou 
husu odneslo družstvo Mokřin, opět posílené bý-
valým dlouholetým českým reprezentantem a blo-
kařem Petrem Konečným. Nelze však opomenout 
ani výborné výkony vhodně posíleného druhého 
týmu Radimovic „B“, které nastupovalo ve složení 
Žalská, Bělonožník, Černý, Pešta T., Strnad, Svá-
tek a Žalský Jar. a obsadilo pěkné 4. místo.

Závěrem je nutno dodat, že letošní sezóna je pro 
radimovické volejbalisty velmi úspěšná, jelikož při 
své teprve druhé účasti v nejvyšší liberecké ama-
térské soutěži volejbalistů (AVL) obsadili v závě-
rečném turnaji skvělé 3. místo, přičemž základní 
část této prvoligové soutěže (19 týmů) dokonce 
vyhráli!

 Za TJ Sokol Radimovice, Jarda Žalský.
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září – říjen
Drakiáda – termín bude stanoven dle počasí, místo a čas bude uveřej-
něno na plakátovacích plochách, v rozhlase a na www.radimovice.cz

říjen
pěší výlet. Trasa - Jeřmanice - Milíře - Mojžíšův Pramen – Rádlo. 
Informace budou zveřejněny na plakátovacích plochách, v místním 
rozhlase a na www.radimovice.cz

Kalendář kulturních akcí

Obec Radimovice se zapojila do vzdělávacího projektu „Učíme se pro život“. Nabízíme občanům, aby 
využili tuto jedinečnou příležitost vzdělávání v místě bydliště a to vše zdarma. Kurzy budou probíhat ve ví-
ceúčelové budově – hasičské zbrojnici a to vždy v úterý od 17.00 do 19.30 hodin. 

Kurz - Občanskoprávní minimum – zahájení - 30. září 
Kurz - Práva a ochrana spotřebitele – zahájení 4. listopadu
Kurz - Základní počítačové dovednosti – zahájení 6. ledna 2015
Kurz - Finanční gramotnost – 3. února 2015

Přihlásit se můžete na tel. čísle 731 156 807 nebo e-mailem: info@ucimeseprozivot.cz, další in-
formace jsou na www.ucimeseprozivot.cz

Během konání kurzů je zajištěno zdarma občerstvení – káva, limo, sušenky.

Učíme se pro život

Nebezpečný odpad
Sběr nebezpečného odpadu se koná v neděli  9. listopadu 2014 od 9:55 
do 10:05 hodin na návsi v Radimovicích.

Přijímány budou následující druhy odpadů:
Léky všeho druhu včetně mastí
Domácí kapalné i tuhé chemikálie (ředidla, kyseliny, louhy, vývojky a ustalovače, chemické pří-
pravky na ochranu rostlin, hubení plevelů a škůdců atd.)  Vše řádně označené!
Zbytky starých barev, obaly od barev
Televizory, ledničky, zářivky
Všechny druhy akumulátorů včetně elektrolytu, baterií a článků
Upotřebené motorové oleje (v uzavřených nádobách do 30 l )
Olejové fi ltry a další zaolejovaný materiál

Nebudou přijímány následující druhy odpadů:
Odpad stavebního charakteru
Eternit, azbest, asfalt
Stavební omítky, lepidla, směsi atd.

Platba poplatků 
Upozorňujeme občany na splatnost místních poplatků dle obecně závazných vyhlášek obce. Žádáme 

všechny, kdo ještě nezaplatil druhou polovinu poplatku za komunální odpad a poplatek za psa, aby tak 
učinil do konce září a to osobně na obecním úřadě nebo převodem na účet obce č. 20322461/0100 
do V.S. uveďte č. popisné.


